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STROKOVNI SVET ZA TURIZEM JAVNEGA ZAVODA RATITOVEC 
 
Železniki, 1. 12. 2022 
 
 
Zapisnik 8. redne seje Strokovnega sveta za turizem Javnega zavoda Ratitovec 
 
ki je bila v sredo, 30. novembra 2022, ob 20. uri v Športni dvorani Železniki. 
 
Prisotni: Rok Bajželj, Tomaž Habjan, Alojz Lotrič, Klavdija Škulj, Nataša Habjan  
 
Opravičeno odsotni: Tadej Jensterle, Klavdija Kejžar, Tomaž Weiffenbach 
 
Ostali prisotni: Gregor Habjan – direktor JZR, Valerija Štibelj – višja referentka za gospodarstvo Občine 
Železniki, iz OŠ Železniki: učiteljici Damjana Demšar in Irma Prevc, učenke Eva Katarina Lorber, Lejla Mravlja 
in Ema Pfajfar 
 
 
Sejo je vodila predsednica Strokovnega sveta za turizem JZ Ratitovec Klavdija Škulj.  
 
Sprejet in potrjen je bil naslednji dnevni red: 

1. Predstavitev družinske poti po Železnikih, ki so jo v okviru projekta pripravili učenci Osnovne šole 
Železniki 

2. Pregled zapisnika 6. redne seje, ki je bila 6. 5. 2021, in 7. dopisne seje, ki je bila 5. 11. 2021  
3. Predstavitev in potrditev predloga Strategije razvoja turizma občine Železniki za obdobje 2023-2032 
4. Pregled in potrditev Letnega programa turističnih dejavnosti občine Železniki za leto 2023, 

Prijavnega obrazca za sofinanciranje turistične dejavnosti na območju občine Železniki za leto 2023, 
Obrazca za poročilo o izvedenih aktivnostih in Obrazca za evidentiranje prostovoljnega dela 

 
K točki 1 
Učenke in mentorici OŠ Železniki so predstavile družinsko pot z imenom »Krtkova pot«, ki so jo v okviru 
raziskovalne naloge pripravile v lanskem šolskem letu.  Njihova želja je bila, da za mlajše otroke pripravijo 
tematsko pot nekje v Železnikih, zato so se lotile raziskovanja. Opravile so dva intervjuja, naredile anketo 
med starši mlajših otrok, preverile tovrstno ponudbo v občini in se same podale na ogled dveh drugih 
tematskih poti. Ugotovile so, da v Železnikih take poti ni, bila pa bi dobrodošla. Zato so si zamislile pot po 
trasi Gozdne učne poti Kres, kjer bi postavili več točk z različnimi nalogami. Naloge bi morale biti preproste, 
kratke in vezane tudi na Železnike. Pot bi se pričela pri Športni dvorani, obiskovalci poti pa bi v Muzeju 
Železniki, Športni dvorani ali na Bazenu Železniki dobili učni list, na katerem bi bila križanka, ki bi jo na poti 
reševali s pomočjo nalog. Na koncu bi dobili simbolično nagrado: sladoled, magnetek… Predvidevajo, da bi z 
vzpostavitvijo poti prišlo v Železnike več družin, ob koncu bi lahko obiskali tudi bazen in se okrepčali v 
gostinskih lokalih; na ta način bi se povečal obisk in prepoznavnost kraja. 
 
Sledila je razprava.  
Ideja o poti je dobra in zanimiva, kot prvo pa se je pojavilo vprašanje, kdo bi izvedel postavitev poti in kdo 
bo zagotovil finančna sredstva, zelo pomembno pa je tudi, da po postavitvi pot nekdo vzdržuje – skrbi za 
pot, jo ureja, čisti, popravlja, vzdržuje table… Tomaž Habjan je predlagal, da bi pot na očiščevalnih akcijah 
čistili učenci, s pomočjo raznih krožkov pa poskrbeli tudi za osnovno vzdrževanje. Damjana Demšar je 
povedala, da šola denarja za izvedbo in vzdrževanje nima, strinjala pa se je, da bi lahko učenci v okviru 
čistilne akcije očistili pot, medtem ko ne vidi možnosti, da bi učenci z raznimi krožki izvajali vzdrževanje. 
Govorili smo o tablah, postavitvi, trasi in zahtevnosti predlaganih nalog. Gregor Habjan je menil, da bi 



                       
 

morala pot vsebovati več točk, biti bi morale zahtevnejše in da bi lahko vključili tudi drugačne tipe nalog. 
Odgovor je bil, da gre za mlajše otroke, ki jim koncentracija hitro pade in pri preobsežnih nalogah hitro 
obupajo. To so izkusili tudi sami na obisku dveh tematskih poti. Tam, kjer je bilo teksta preveč in naloge 
prezahtevne, jim je padla motivacija.  Govorili smo tudi o nagradi na koncu poti, ki jih mora nekdo 
prispevati. Dejali so, da je bil nekje žig, drugje nič, Irma Prevc pa je dejala, da je bila njej zelo všeč pot v 
Polhovem Gradcu, kjer so na koncu dobili magnetek, so pa na začetku knjižico, ki vodi po poti, morali kupiti.  
 
Po koncu razprave so bili sprejeti trije sklepi:  
 

Sklep 26: Gregor Habjan se pozanima pri Boštjanu Škrlepu (Zavod za gozdove, Krajevna enota Železniki), ali 
lahko Krtkova pot poteka po trasi Gozdne učne poti Kres.  

 

Sklep 27: Oblikuje se delovna skupina za pripravo in izvedbo tematske poti za družine: Eva Katarina Lorber, 
Lejla Mravlja, Ema Pfajfar in Brina Rant (učenke OŠ Železniki), Damjana Demšar in Irma Prevc (učiteljici OŠ 
Železniki), Valerija Štibelj, Gregor Habjan, Nataša Habjan. V skupino se povabi še vzgojiteljico iz vrtca in dva 
predstavnika turističnih društev. Skupina se prvič sestane januarja 2023. 

 

Sklep 28: Del sredstev za turizem, ki ga Javni zavod Ratitovec prejme iz občinskega proračuna, se nameni za 
izdelavo družinske tematske poti.  

 
 
K točki 2 
 

Sklep 29: Zapisnik 6. redne seje , ki je bila 6. 5. 2021, je bil potrjen. 
Zapisnik 7. dopisne seje, ki je bila 5. 11. 2021, je bil potrjen.  

 
 
K točki 3 
Pregledali smo Strategijo razvoja turizma občine Železniki za obdobje 2023-2032, ki jo je pripravila delovna 
skupina. Delovna skupina v sestavi: Polona Golija, Gregor Habjan. Nataša Habjan, Jani Košmelj, Andreja 
Križnar, Ana Lušina, Miha Markelj, Katja Mohorič Bonča, Jernej Peternelj, Julijana Prevc, Valerija Štibelj in 
Tomaž Weiffenbach se je sestala na treh delovnih srečanj, usklajevala pa se je tudi dopisno po e-pošti. 
Skupina je pripravila dokument, ki zajema analizo stanja, način organiziranosti turizma, swot analizo, ter 
opredelila cilje razvoja turizma v občini Železniki. V strategijo je vključila vse cilje, ki se nanašajo na področje 
turizma iz  Strategije razvoja občine Železniki za obdobje 2022-2028, nato pa je dodatno opredelila še osem 
ciljev. 
 
V času od nastanka strategije do sedaj se je v register nastanitvenih obratov vpisal nov ponudnik, tako da se 
bo to osvežilo.  
 
Sledila je razprava.  
Pri cilju »Ureditev mestnih in vaških jeder« je pod ukrepi zapisano odkup starejših praznih hiš. Rok Bajželj je 
opozoril, da je treba biti pri tem previden in preveriti statičnost teh hiš. Hiše imajo še lesene strope, ob njih 
bo cesta, zato je treba res preveriti, ali bodo te hiše primerne za potrebe društev (druženje, sestanki,…).  
 
Lojze Lotrič je dejal, da bi bilo potrebno v strategiji stremeti tudi k temu, da se ohrani narava na Ratitovcu 
taka, kot je, brez gozdnih cest. Povedal je, da se pojavljajo želje po ureditvi gozdnih poti do vrhov Ratitovca 
zaradi lažjega oskrbovanja živali. Planinsko društvo za Selško dolino (PD) temu nasprotuje in želi ohraniti 
naravo tako kot je. Predlagano je bilo, da naj PD pošlje dopis na občino in strokovni svet za turizem z 
obrazložitvijo problematike. Na koncu smo to dodali tudi v strategijo kot nov cilj:  
»Ohranitev narave na Ratitovcu«  
namen: ohranitev narave na Ratitovcu brez dodatnih posegov v naravo, ohranjanje flore in favne  
predlog ukrepov: PD pošlje dopis na občino in strokovni svet za turizem, v katerem pojasni, kako ceste oz. 
vlake spremenijo veduto pokrajine in kakšne posledice ima to dolgoročno za obiskovalce ter za živalski in 



                       
 

rastlinski svet, ki je prisoten na tem območju, dogovor vseh deležnikov, ki tangirajo na območje Ratitovca o 
neposeganju v veduto pokrajine, s čimer se ohranja neokrnjenost narave. 
nosilci: Občina Železniki, PD za Selško dolino 
časovna opredelitev: na kratki rok 2025 
 
 
K točki 4 
Strokovni svet za turizem mora vsako leto pripraviti obrazce, ki so sestavni del razpisne dokumentacije za 

sofinanciranje turistične dejavnosti na območju občine Železniki. Ti obrazci so: prijavni obrazec za 
sofinanciranje turistične dejavnosti na območju občine Železniki, obrazec za poročilo o izvedenih 
aktivnostih in obrazec za evidentiranje prostovoljnega dela, poleg tega pa mora sprejeti  še Letni program 
turističnih dejavnosti občine Železniki.  
 

Sklep 30: Predlagani Letni program turističnih dejavnosti občine Železniki  za leto 2023 se sprejme v 
predlagani obliki.  

 

Sklep 31: Predlagani Prijavni obrazec za sofinanciranje turistične dejavnosti na območju občine Železniki  za 
leto 2023 se sprejme v predlagani obliki.  

 

Sklep 32: Predlagani Obrazec za poročilo o izvedenih aktivnostih se sprejme v predlagani obliki.  

 
Sklep 33: Predlagani Obrazec za evidentiranje prostovoljnega dela se sprejme v predlagani obliki.  

 
 
 
 
Seja je bila končana ob 19.50. 
 
V vednost:  

- člani strokovnega sveta za turizem Javnega zavoda Ratitovec, 
- Gregor Habjan, direktor Javnega zavoda Ratitovec 
- Valerija Štibelj - višja referentka za gospodarstvo Občine Železniki 

 
 
 
 
 
Zapisala  
Nataša Habjan 
  
Predsednica strokovnega sveta za turizem Javnega zavoda Ratitovec 
Klavdija Škulj 


